
 

Zápis č. 5 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 13. 3. 2023 
 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Rudolf Červený, Václav Paleček, 

Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý 

Hosté:   Ladislav Hrdlička 

Zapisovatel:   Radim Šupka 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 

 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Schválení Strategického rozvojového plánu obce pro roky 2023-2031 

2. Schválení nového Jednacího řádu a Manuálu pro občany  

3. Posouzení a výběr z nabídek na kompletní renovaci veřejného osvětlení 

4. Informace o přípravě k instalaci elektronické úřední desky 

5. Diskuse k jednotlivým bodům Veřejné schůze s občany 17.3.2023 

6. Různé 

a. Informace: HZS JČ kraje v součinnosti s Magistrátem města ČB provede dne 21. 3. 

2023 kontrolu plnění povinností obce Doubravice vyplývajících ze zákona č. 

240/2000 Sb., o krizovém řízení a navazujících předpisů. 

b. Příprava akce „Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu 18.3.2023 

c. Příprava akce „Ukliďme Doubravici 1.4.2023“ v rámci zapojení obce do projektu 

„Ukliďme Česko“ 
 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

7. Schválení nabídky od firmy Ondřej Chadt na „Kácení a ořezy stromů“ v obci 

 

Hlasování o programu jako celku: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Program byl schválen. 

 

 

Bod č. 1. Schválení Strategického rozvojového plánu obce pro roky 2023-2031 

7/0 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který připravil koncept dokumentu 

„Strategický rozvojový plán obce 2023-2031“, který byl vytvořen na základě námětů a diskuse 

všech zastupitelů a občanů obce (dotazník). Tento dokument měli zastupitelé k prostudování a 

připomínkám, byl zveřejněn na úřední desce. Zastupitelé nedostali žádné další připomínky, a 

proto se po diskusi souhlasně vyjádřili k tomuto dokumentu. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit „Strategický rozvojový plán obce pro roky 2023-

2031“ v předložené podobě. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 



 

Bod č. 2. programu: Schválení nového Jednacího řádu a Manuálu pro 

občany 

Základní informace k tomu to bodu přednesl starosta Radim Šupka. Oba dokumenty „Jednací 

řád“ a „Manuál pro občany“ měli zastupitelé k prostudování a připomínkám. Nikdo ze zastupitelů 

neměl k dokumentům žádné připomínky, proto se zastupitelé rozhodli pro jejich schválení. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva:  

Schválení nového Jednacího řádu a Manuálu pro občany. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 3. programu: Posouzení a výběr z nabídek na kompletní renovaci 

veřejného osvětlení obce  

Základní informace k tomu to bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil 

nové dva nabídky od společnosti ČEZ Esco a Bártek rozhlasy s.r.o. Další nabídku zajistil Petr 

Hrubý od společnosti Repam a Zdeněk Schaffelhofer ml. navrhl výměnu starých výbojek za nové 

LED žárovky. Do diskuse o rekonstrukci osvětlení se zapojil i pan Ladislav Hrdlička. Zastupitelé se 

nakonec dohodli, že rozdělí celou rekonstrukci na dvě části centrum obce (náves) a ostatní 

osvětlení kolem komunikací. Kolem komunikací by došlo k výměně za LED osvětlení a na návsi 

pak pouze k výměně LED žárovek, tak aby po celé obci bylo zajištěno teplejší světlo s nižší 

složkou modré barvy a v centru obce byly lampy místo klasických led světel. Nyní tedy dojde 

k vyzkoušení výměny osvětlení na návsi (2 světla) a poté teprve k definitivnímu rozhodnutí. 

 

 

Bod č. 4. programu: Informace o přípravě k instalaci elektronické úřední desky 

Základní informace k bodu přednesl Petr Hrubý, který informoval zastupitele, že kompletní 

stavební příprava pro instalaci elektronické úřední desky proběhne během příštího týdne tzn. 

20.-24.3.2023, tak aby 30.3.2023 mohlo dojít k instalaci dodavatelskou firmou.  

 

 

Bod č. 5. programu: 1. Diskuse k jednotlivým bodům Veřejné schůze s občany 

17.3.2023 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka a zastupitelé poté diskutovali o 

jednotlivých bodech, se kterými by chtěli seznámit občany na veřejné schůzi. 

 

 

Bod č. 6. programu: Různé 

a) Informace: HZS JČ kraje v součinnosti s Magistrátem města ČB provede dne 21. 3. 2023 

kontrolu plnění povinností obce Doubravice vyplývajících ze zákona č. 240/2000 Sb., o 

krizovém řízení a navazujících předpisů. 

b) Příprava akce „Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu 18.3.2023 

c) Příprava akce „Ukliďme Doubravici 1.4.2023“ v rámci zapojení obce do projektu „Ukliďme 

Česko“ 

 

a) Řešení Informace: HZS JČ kraje v součinnosti s Magistrátem města ČB 
provede dne 21. 3. 2023 kontrolu plnění povinností obce Doubravice 

vyplývajících ze zákona č. 240/2000 Sb., o krizovém řízení a navazujících 
předpisů. 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval zastupitele o 

probíhajících přípravách na plánovanou kontrolu. Vše probíhá ve spolupráci s vedením 

SDH Františkem Šinkem a obec bude na kontrolu řádně připravena. 



 

b) Příprava akce „Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu 

18.3.2023 
Základní informace přednesl místostarosta Zdeněk Schaffelhofer, který má celou akci n 

starosti a informoval zastupitele, že celá akce proběhne bez problémů ve spolupráci se 

zástupci SDH Doubravice. 

 

c) Příprava akce „Ukliďme Doubravici 1.4.2023“ v rámci zapojení obce do 

projektu „Ukliďme Česko“ 
Zastupitele informoval o zapojení do připravované akce pan starosta Radim Šupka, který 

ve spolupráci s Terezou Suchou akci připravuje. V sobotu 1.4.2023 proběhne úklid okolí 

Doubravice a celou Doubravici projede čistící vůz, který odstraní veškeré nečistotu z ulic. 

 

 

Bod č. 7. programu: Schválení nabídky od firmy Ondřej Chadt na „Kácení a 

ořezy stromů“ v obci 

Základní informace k bodu přednesl pan místostarosta Zdeněk Schaffelhofer ml., který zajistil 

nabídku na kácení a ořezy stromů v obci. Zastupitelé si nabídku prostudovali a souhlasí 

s realizací celé akce. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva:  

Schválení nabídky od firmy Ondřej Chadt na „Kácení a ořezy stromů“ v obci 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:30. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

 

 

Zápis zpracoval Radim Šupka dne 15.3. 2023 


